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Referat møde i fællesbestyrelsen i Søllested Landsbyordning 

Dato og tid: Mandag d. 07.06.2021 kl. 17.00-19.00   

Sted: Søllested Landsbyordning - Skolen   

Forplejning: Grill efter mødet  

Deltagere: Bestyrelse samt suppleanter: Anita, Tina D, Kamilla, Marie, Claus, Sara E., Katrine, Kris, Tina O, 
Laila, Birgitte, Lisa, Tanja, Stine, Hana, Bitten 

Fraværende: Zandra samt suppleanter Tina C., Poul-Erik, Mads, Sara J. Louise og Inge. 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Sagsfremstilling: 

Godkendelse af dagsorden 

Referat: 

Godkendt 

2. Godkendelse af referat 

Sagsfremstilling:  

Godkendelse af referat 

Referat: 

Godkendt 

3. Orientering fra ledelsen 

Sagsfremstilling: 

Orientering fra ledelsen ang. dagpleje, børnehave, skole og SFO 

Referat: 

Dagplejen:30 børn 

Stillingen som dagplejer er opslået igen. 

Børnehave: 47 børn 

Fællesrum er malet, arbejdseftermiddag med børnehavens personale fredag d. 11. juni, 

hvor der skal ryddes op i alle skurene og fællesrummet. 

SFO: 66 i SFO og 46 i Klubben. Aktivitetstilbud for henholdsvis 5. kl. og 6. kl. i maj og 

juni er en rigtig stor succes. Der går kun 4 Klubbørn ud af 6. kl. så det er rigtig flot til-

slutning. 

 

Elevtal: 138 elever – Der er kommet 8 nye elever fra Rewentlow. Der er ansat ny lærer 

fra 1/8. Musik er ikke besat, så musikundervisningen skal købes udenbys. 

4. Landsmøde i november 

Sagsfremstilling: 

Skole/forældre 19. og 20. november 2021 på Hotel Nyborg Strand. Hvem vil med? Der er 

2 der kan deltage 

Referat: 

Anita og Tanja vil gerne deltage. Skolen afholder udgiften. 
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5. Budget 

Sagsfremstilling: 

Budget for 2021 fremlægges til drøftelse og godkendelse i bestyrelsen 

Referat: 

Budgettet godkendes. 

6. Tilsyn vedr. trivsel i 4. klasse 

Sagsfremstilling: 

Bestyrelsen anmoder om en redegørelse for, hvordan skolen håndterer en verserende 

konflikt i 4. klasse. 

Referat: 

Bestyrelsesformanden har modtaget en klage ang. trivslen i 4.kl. på vegne af forældre til 

10 elever. Klagesagen fremlægges. Bitten har fremsendt en redegørelse samt trivselsun-

dersøgelsen for 2021. Bitten redegører desuden mundtligt. Bestyrelsen er tilfredse med 

redegørelsen for indsatserne og håndteringen omkring 4. klasse. 

 

7. Principper 

Sagsfremstilling: 

Status på arbejdet med principperne. 

- Forældresamarbejde 

- Pædagogiske temaer i dagtilbud 

- Antimobbestrategi (har elevrådet haft mulighed for at kommentere) 

Referat: 

Forældresamarbejdet. Der er lavet oplæg fra dagtilbud. Oplæg fra skoledelen udarbejdes 

medio juni. Oplæg skal præsenteres på næste bestyrelsesmøde. 

 

Pædagogiske principper i dagtilbud: Rigtig godt arbejde som godkendes. 

Antimobbestrategi: Drøftet i elevrådet, så den er endelig godkendt og kan lægges på 

hjemmesiden. 

Trivselsråd: Tilrettet og klar til at lægge på hjemmesiden. 

 

8. Sikker skolevej 

Sagsfremstilling: 

Ledelsen fremlægger status efter møde med Park og Vej. Desuden en drøftelse af hvor-

dan bestyrelsen kan understøtte arbejdet med sikker skolevej her og nu, samt fremad-

rettet. 

Referat: 

Bitten og Tina fremlægger forslag fra Park og Vej. Parkeringspladserne foran skolen og 

børnehaven er Søllested Landsbyordnings parkeringspladser. Park og Vej opmaler båsene 

foran skolen på ny og forsøger at lave plads til et par ekstra biler. Desuden markeres det 

på asfalten, at eleverne skal gå foran bilerne og ikke bagved. Forældrene opfordres til at 

benytte parkeringspladserne ved stadion, hvis de alligevel følger deres barn i skole.  

Park og Vej laver oplæg til anlægsønske med etablering af sti ved stadion der er forbun-

det med en fodgængerovergang ved siden af busholdepladsen, så man trykt kan komme 

fra stadion/Højrebyhallen og over vejen til skolen. 
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9. Evt. 

Sagsfremstilling: 

 Fotografering medlemmer til hjemmesiden. 

 Overbygning, hvordan kan man gribe det an? 

 Makerspaceprojektet 

 BSU ønsker input fra bestyrelserne ang. elevplaner og kvalitetsrapport i kom-

mende skoleår.  

 

Referat: 

Alle medlemmer af bestyrelsen fotograferes til hjemmesiden. 

 

Overbygning, hvordan kan man gribe det an? Marie indkalder til særskilt møde omkring 

det, med det formål at afdække hvem der skal kontaktes og hvordan en proces vil være. 

 

Makerspaceprojektet. Bitten præsenterer kort etableringen af et Makerspace på Bibliote-

ket. 

 

Input til BSU fra bestyrelsen ang. Elevplan og kvalitetsrapport i kommende skoleår.  

Bestyrelsen ønsker at fastholde kvalitetsrapporten, da den giver et godt overordnet blik 

for status og indsatser. Hvis bestyrelsen og ledelsen ønsker at ændre på noget, så har de 

brug for et datagrundlag, for at rette sine indsatser på det aktuelle behov. Vigtigt også at 

se konsekvenser af Corona-året. 

Bestyrelsen ønsker at fastholde elevplaner, både som opfølgning og evaluering til skole-

hjemsamtalerne, men forhåbentlig også i en mere dynamisk form fremadrettet. 

 

 


